
Zápis z jednání výroční členské schůze včelařského spolku ZO ČSV Jirkov z 1.2.2020 

Jednatel př. Jaroslav Huráb přivítal členy organizace, hosta př. Ferdinanda Schenka jednatele 
ZO ČSV Chomutov a okresní organizace a představil současné činovníky spolku. Dále na 
návrh výboru byla jmenována mandátová komise ve složení př. Reiner Görg, Jitka 
Bělohlávková a Alena Tichá, která byla zvolena jednohlasně /39 členů pro/. Předseda komise 
Reiner Görg informoval, že výroční členská schůze je usnášeníschopná, neboť se dostavilo 39 
členů z 53 řádných členů organizace. 

Jako zapisovatel byl zvolen př. Jan Bošina jednohlasně /39 členů pro/ a dále byla zvolena 
volební komise ve složení př. Radek Štejnar, Stanislav Haltuch a Vladimír Kopečný 
jednohlasně /39 členů pro/. 

Dále př. Jaroslav Huráb přednesl návrh programu: 

1. zpráva o činnosti organizace 

2. zpráva o hospodaření 

3. zpráva o zdraví včel 

4. zpráva kontrolní komise 

5. odvolání stávajícího výboru, kontrolní komise a zástupce organizace do okresního výboru a 
volby do nového výboru, kontrolní komise a zástupce organizace do okresního výboru 

6. volba náhradního důvěrníka pro oblast Jirkov a zástupce důvěrníka pro aerosolování 

7. přijetí nových členů 

8. diskuze 

9. usnesení a závěr 

Program byl schválen jednohlasně /39 členů pro/, doplnění programu si nikdo nevyžádal. 

Dále výroční členská schůze ZO ČSV Jirkov pokračovala : 

předseda př. Bano Macík přednesl zprávu o činnosti organizace  /viz příloha/ 

hospodář př. Vladimír Šmejkal přednesl zprávu o hospodaření   /viz příloha/ 

hlavní zdravotník př. Jiří Mikšátko  přednesl zprávu o stavu léčení /viz příloha/ 

člen revizní komise př. Petr Trögl přednesl zprávu revizní komise /viz příloha/. 

Předseda př. Beno Macík podal návrh na odvolání stávajících členů výboru, kontrolní 



komise a zástupce v okresním výboru: návrh byl jednomyslně schválen /39 členů pro/ . 

Dále předseda volební komise přednesl : 

-návrh na členy nového výboru a provedl hlasování s výsledkem: 

Jméno                                                                 pro                  proti                  

Jan Bošina                                                         39                     0                          

Jaroslav Huráb                                                  39                     0                          

Beno Macík                                                        39                     0                          

Jiří Mikšátko                                                       39                     0                           

Vladimír Šmejkal                                               39                     0                            

-návrh na složení kontrolní komise a provedl hlasování s výsledkem: 

Jaroslav Bigas                                                    39                      0                           

Petr Trogl                                                             39                      0                           

Jiří Tůma                                                             39                      0                           

Dále byl přednesen návrh zvolení př. Jana Bošiny jako zástupce v okresním výboru - přijat 
jednohlasně /39 členů pro/ . 

Dále předseda volební komise přednesl návrh na zvolení náhradního důvěrníka pro oblast 
Jirkov a zástupce důvěrníka pro aerosolování. V obou případech by se této funkce ujala 
Taťana Čiháková. Volba byla jednohlasná /39 členů pro/ . 

Dále jednatel př. Jaroslav Huráb  představil nové členy naší organizace: jedná se o př. 
Michala Nozara a př. Aleše Faua. Jejich členství bylo odsouhlaseno jednohlasně /39 členů 
pro/. 

V diskusi vystoupili: 

Př. Ferdinand Schenk informoval o budoucí možnosti volby do nového výboru naší 
organizace, který má být po odsouhlasení ČSV čtyřčlený. Dále informoval o hlavních úkolech 
členů i organizace při léčení včelstev, informoval o postavení okr. org.v rámci svazu a na 
závěr informoval o důležitosti léčby proti Varroa destruktor a ukazatelích CCD /colony 
collapse disorder/.  

Př. Macík informoval o zkušenostech při aerosolování i stavu zabezpečení léčby včelstev 
v naší organizaci, o návrhu léčby včelstev v roce 2020 s ohledem na nařízení veterinární 
správy ČR 



Př. Trögl informoval o založení webových stránek naší organizace, zlepšení komunikace 
členů, o praktických zkušenostech při léčbě včel 

Př. Mikšátko informoval o strategii léčení v roce 2020, použití Formidol desek, o praktických 
zkušenostech při aerosolování, o nutnosti spolufinancovat jednu Formidol desku ve výši 10 
Kč na včelaře 

Př. Šmejkal poukázal na nutnost plnění pokynů jednotlivých členů organizace ve vztahu 
k platebním povinnostem organizace /administrace žádostí o dotaci 1D/ 

Př. Čiháková informovala o praktických zkušenostech při aerosolování 

Př. Komrska Wiedler diskutovala o zdrojích informací pro včelařku 

Př. Ondrášek k čerpání krajské dotace Ústeckého kraje 

Př. Zeman dal návrh na pravidelné měsíční informace členům na webu 

Př. Huráb poděkoval jubilantům 2020 za jejich činnost v předcházejících letech, dále rozdal 
zájemcům, kteří nemají přístup na webové stránky nové tiskopisy Záznamů o léčení včelstev 
pro rok 2020. 

Usnesení: 

Výroční členská schůze ZO ČSV Jirkov schvaluje: 

-výroční zprávu o činnosti ZO ČSV Jirkov v předešlém období /bez předaných dokladů 
základní organizace od minulého jednatele př. Milana Svobody/, jejíž součástí je zpráva o 
hospodaření, přehled nemovitého a movitého majetku, pohledávek a závazků, stav účtu a 
pokladny, a zprávu kontrolní komise, 

- volbu nového výboru ZO ČSV Jirkov  

- volbu nové kontrolní komise, 

- volbu zástupce ZO ČSV Jirkov na okresní úrovni ČSV, z.s., 

- zaměření činnosti, metodu léčení včel a hospodářský rozpočet na běžný rok , 

- spolufinancování členy organizace při léčení Formidolem ve výši 10 Kč za desku, 

- volbu včelařské důvěrnice a náhradnice pro aerosolování podmíněnou její účastí na 
svazovém proškolení jmenovitě Taťány Čihákové, 

-přijetí nových členů Michala Nozara a Aleše Faua. 

  



Na závěr schůze vystoupili př. Beno Macík a př. Jiři Mikšátko, který oznámil, že členové, kteří 
se dnešní schůze nezúčastnili, budou neprodleně osloveni svými důvěrníky, aby co nejdříve 
předali vzorky měli k vyšetření a podpisu na formuláře. Nejzazším termínem pro odevzdání 
měli je úterý 4.2.2020. Př. Beno Macík poděkoval za účast přítomných včelařů a rozloučil se 
s přáním osobního zdraví a zdraví včelstev a hodně medu v roce 2020. 

Po skončení čl .schůze se sešel nový výbor k rozdělení funkcí : 

Přátelé Beno Macík předseda, Jaroslav Huráb jednatel, Vladimír Šmejkal hospodář, 

Jiří Mikšátko zdravotník Jan Bošina zástupce v okresním výboru 

Členové výboru (Macík, Huráb, Šmejkal) a kontrolní komise (Trögl, Bigas, Tůma) si musí 
obstarat Registrační list s ověřeným podpisem, tento předat jednateli, který zažádá o změnu 
registračního listu organizace. 

  

Zapsal Jan Bošina dne 1.2.2020                     

Přílohou jsou-Presenční listina členské schůze dne 1.2.2020, Presenční listina k ochraně 
osobních údajů, Presenční listina k proškolení s veterinárními léčebnými přípravky, Presenční 
listina o odevzdání měli s předpokládanými stavy včelstev pro plánování léčiv v roce 2020 
/viz přílohy/ 

 

 

V.R. Huráb Jaroslav 


